



酒店 Hotel: Quality / Travelodge或同級 可選擇升級 Option upgrade falls view hotel: Sheraton/Hilton/Marriott/Crowne Plaza or similar+ C\$350.00/每房

清晨出發,前往舉世聞名的尼亞加拉大瀑布。首先欣 賞IMAX瀑布歷史大電影,六層樓高的屏幕和最先進 的環繞音效,帶領您穿越時空,追隨瀑布12000年的 歷史。接著為你開啟"瀑布水簾洞"探險之旅(Journey Behind the Falls)。站在撲朔迷離的水霧之中觀 賞從13層樓的高度飛瀉直下的馬蹄瀑布,聽那轟隆轟 隆的水聲,連地板都感覺在震動,真切感受到大自然 的力量是如何無限大的。想體驗翱翔在尼亞加拉大瀑 布上的難忘經歷五彩炫酷的直升機,將帶你飛越驚險 刺激的大漩渦,盤旋在馬蹄形大瀑布上空感受妖嬈的 霧氣,捕捉似乎觸手可及的彩虹瞬間。自由活動的團 友可以繼續欣賞瀑佈景觀,或信步前往著名的賭場參 觀。晚餐後稍作休息,觀賞獨特的彩色燈光照耀下的 瀑布夜景、還可欣賞到絢爛的煙火。或前往最熱鬧的 克利夫頓山Clifton Hill,乘坐觀景摩天輪,以最酷最炫 的方式將最美的瀑布夜景盡收眼底。獨家安排波士頓 披薩晚餐,晚上住宿瀑布酒店。

Departing early morning to the world renowned Niagara Falls. Upon arrival, begin your fall experience with an IMAX movie -Niagara: Miracles, Myths & Magic, to learn about the shocking and exiting history of Niagara Falls. You will then go up the Skylon Tower for a panoramic view of the magnificent Horseshoe Falls, the American Falls and the Bridal Veil Falls. Afterward, head to the Journey Behind the Falls, elevator descend 150 ft through bedrock to tunnels, where have access to outdoor observation decks and two portals located directly behind the Falls. A whole new way to experience world's famous natural wonder. Next, you will have a chance to join the optional tour - Niagara Helicopters, which combined adventure and spectacular views. After dinner, you'll have time to enjoy the fun on Clifton Hill, and Falls



雙人房	三人房	四人房	單人房
\$169	\$139	\$109	\$219
Niagara-on-the-Lake			

團費 每位含税無早餐



Illumination. Exclusive Boston Pizza Dinner. Option upgrade falls view hotel: Sheraton on the Falls or similar, per room plus C\$350.00

尼亞加拉瀑布 - 瀑布小鎮 - 多倫多 Niagara Fall - Niagara-on-the-Lake - Toronto

自費早餐後前往鳥類王國,這是世界上最大的自由飛 翔的室內百鳥大觀園。 400多只不同種類的鳥兒在這 個神奇的多層次熱帶雨林中安家落戶。還有機會和鸚 鵡等珍奇鳥類親密互動,或探索黑夜叢林,觀賞貓頭 、蝙蝠和爬行動物等夜間精靈。然後前往Table Rock Centre, 位於馬蹄瀑布的邊緣, 像圓桌一樣突出 來的無敵觀景台是拍照的絕佳位置。乘搭世界聞名 吹號手"瀑佈景觀船,帶你駛入瀑布的心臟地帶絕對 是必不可少的體驗。近距離觀賞氣勢磅礴的瀑布從高 空奔騰而瀉,洶湧澎湃,如雷的水聲震耳欲聾,令人 嘆為觀止。享用完瀑佈景觀午餐後,驅車前往湖濱小 很有歐式風情,古典優雅恬靜美麗,街道兩邊的 建築風格不同,各具特色,讓你覺得似乎置身世外桃 沿途到花旗參和世界聞名的尼亞加拉瀑布葡萄園 區及冰酒莊參觀,免費品嚐加拿大特產冰酒。

You will begin the day by visiting the World's Largest Free-Flying Indoor Aviary, Bird Kingdom. Discover hundreds of tropical birds as you explore the pathways throughout the multi-level rainforest. Explore the ruins of the Night Jungle that is home to curious owls, bats and fascinating creatures. Next, you'll head to the famous Table Rock Centre at the edge of the Horseshoe Falls, where has fabulous lookout points that place you mere yards away from the thundering Horseshoe Falls. The Horn Blower cruise tours bring you as close as possible to the breathtaking flow of water, power and mist that is the magnificent Niagara Falls. After lunch, proceed to Niagara-on-the-Lake, often called the loveliest town in Ontario. It is a well-preserved 19th-century village, has a long and distinguished history. Pay a visit to the Niagara wine region for a taste test of our world-famous ice wine and ginsengs farm before heading back to Toronto.

*以上行程順序僅供參考,具體行程會因出發日期,天氣,交通等因素有所調整。

*The sequence of the itinerary and attractions might be changed according to actual and practical situation for better service.

2019出發日期 Departure date

5月每周一/二/四

May Every Mon. Tue. Thu.

單位: CAD

6月每周日/一/二/三 (不含6月4/30日)

June Every Sun. Mon. Tue. Wed. Thu. (Excluded Jun4, Jun 30)

7月每周日/一/二 (不含7月1至4日)

July Every Sun. Mon. Tue. Wed. Thu. (Excluded July 1 to July 4)

9月每周日 (不含9月1/8日)

September Every Sun. Tue. Thu. (Excluded Sep1, Sep8)

8月每周日/一/二/三/四 (不含8月4/19日)

August Every Sun. Mon. Tue. Wed. Thu. (Excluded Aug 4, Aug 19)

10月每周-(增加10月6日)

October Every Mon. Tue. Thu. (additional 10/6)

上車地點時間 Pick up location & time

Richmond Hill 9005 Leslie Street Outside Tim Hortons 6:45 A.M. 222 Spadina Ave Outside HSBC Downtown 7:30 A.M. Mississauga 1125 North Service Rd 8:00 A.M.

下車地點 Drop off location

Richmond Hill 9005 Leslie Street Outside Tim Hortons Yorkdale Shopping Center TTC Subway Mississauga 1125 North Service Rd

費用包括 Included

- 1. 旅遊巴士團體接送觀光
- 2. 行程表所列出的觀光安排
- 3. 華人領隊隨團服務,並帶領作遊覽觀光
- 4. 税項
- 1. Ground Transportation service as specified in itinerary.
- 3. Sightseeing arrangements listed in itinerary.

費用不包括 NOT Included

- 1. 行程中全部的膳食 2. 司機及導遊服務費,每人每天\$14元
- 3. 旅遊觀光活動時全部的人場費
- 5. 因交通阻延,罷工,惡劣天氣,航班取消或更改時間或其他超 出本公司控制範圍的原因所導致的額外費用

- 6. 如遇旅遊旺季、須另繳附加費 7. 10人或以上訂單必須預付全程門票以及導遊服務費 8. 凡從非天寶處購買的景點門票或城市City Pass, 均不適用 於天寶旅行團。否則團上需收取CAD40/位附加費。
- 1. All the meals 2. Gratuities for Driver and Tour Guide. (\$14 p.p. per day)
- 3. Admissions for Optional Tour 4. Personal Travel and medical insurance 5. Any other extra expense that is incurred due to reasons that are beyondthe control of our company, such as traffic jam and delay, strike, disastrous weather etc. and cancellation or change of flight schedules and so on.
- 6. For group 10 or more people, request prepaid whole admission package and tour guide service fee.
- 7. Admission tickets bought through sellers other than Compass Vacation or City Pass are not applicable to our tours, otherwise surcharge \$40 will applied.

D.O.I. Jan 2019 TICO:#4671111 / #4671053 BC:#24426 / #36488 / #63436